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 Medicinska Föreningen Jönköping 
 

Datum: 6 februari 2024 

Lokal: 17.00 via zoom 

 

 

Närvarande:  

- Lameess Al-Ameri 

- Piotr Michno 

- Kursrepresentanter T6-K11 

 

T6: 

- I den nya appen som studenterna använder för utvärdering har det varit en del problem, då den 

inte fungerar på vissa mobiler och det är oklart hur appen fungerar. Vad och vem ska fylla i saker 

i appen, studenten/ handledaren/ ST-/ AT-läkare? Oklart vad som förväntas av studenterna.   

- Många nöjda med placeringen. Ffa bra ST och AT läkare.  

- Ikt fungerar bra.  

- Listan på lisam med obligatoriska moment har varit oklar då allt inte står med, exempelvis var 

inte reflektionsgrupperna med. Är det något mer som inte står med? 

 

K7: 

- Majoriteten i k7 mår bra och trivs.  

- Praktiska färdigheter var bra och roligt, speciellt ortopedstatus. Hjälpsamma handledare!  

- Anestesi föreläsningarna gick fort. Det var mycket nytt inom anestesin därför föreläsningarna vara 

längre, tex basal anestesiföreläsningen. Seminarier inom anestesin var bra men man hann inte läsa 

på i förväg vilket ledde till svårigheter i diskussionen.  

- Föreläsningen om vätska var uppskattad 

- Tråkigt att man inte har föreläsningar inom ortopedin innan placeringen. Kanske skicka ut 

information om vad man bör läsa på innan placeringen.  

- Trots bra tentamens statestik tyckte vissa att K6 tentamen hade fokus på fel saker. 

 

K8:  

- Allt som allt är allting bra. 

- Introduktionen från Jönköpings sida var bra, men lite otydlig från Linköping. Man bör lägga till 

datum för halvtidskontroll på introduktionen och lite mer detaljer kring arbetsgången.  

- Allt som allt är allting bra.  
 

K9: 

- Många tycker allt är bra, men många klagar på långa dagar.  

- Återkommande åsikt är att schemat är rörigt, tex att röda ögat fallet ska rättas i maj.  

- Förslag: Vi har 4 veckor och 4 blocket, då kanske det hade varit bättre att ha ett block för varje 

vecka. 

 

K10: 

- Majoriteten mår bra. Första teoriveckan var bra. Det hade varit bra om man hade samma tema dag 

samma, i stället för att byta mellan flera ämnen på en dag.   

- Många föreläsningar har högt tempo.  

- Fungerar bra med föreläsningar på plats, Norrköping har dock lite sämre utrustning. Alla hörs bra.  

- Problem med föreläsningsmaterial som inte ligger uppe på Lisam i tid eller inte uppdaterade. 

- Gyn Ryhov= väldigt bra intro, tydligt, samt trevliga läkare. 
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- Infektion rekommenderar att man ska vaccinera sig mot hepatit A och B, där region Östergötland 

står för hepatit B vaccinet. Vem ska man kontakta om man vill ha vaccinet i Jönköping? K7 har 

samma fråga.  

 

K11: 

- Info om ipl är inte tillräcklig. Man börjar med föreläsningar på förmiddagen som inte gäller för 

det man skulle göra under dagen.  

- Introdag bör ändras.  

- Folk stressade och skulle hellre vilja ha akutförläsningar.  

- Gruppsamarbete bra.  

- Mer info om studenthälsan behövs. 

 

Övrig info: 

- Biblioteket är fortfarande ett stort problem. Vissa sitter i tysta läsesalen men fortsätter prata, det 

finns inte heller mycket plats i tysta läsesalen, speciellt inte under tenta p. Folk går in och ut utan 
att stänga dörren mm.    

- Många i K11 (då k10) satt inte på biblioteket under tenta p eftersom man inte kunde fokusera och 

det inte fanns tillräckligt med plats.  

- Ej många grupprum man kan boka heller.   

- Bättre att ha lounge area utanför biblioteket för grupparbeten. 

 
 


